
 
Γραφείο Θήβας:    Επαµεινώνδα 31, 322-00 | Τηλ.: 22620.24084 – 22620.28406 
Γραφείο Λιβαδειάς: Ανδρεαδάκη 25, 321-31 | Τηλ.: 22610.81970 - 22610.23317 

E-mail: e.ktistakis@parliament.gr – Lktistakis@yahoo.gr 

 
 

ΕΛΕΥΘΕΡΙΟΣ Ν. ΚΤΙΣΤΑΚΗΣ 

Βουλευτής Βοιωτίας | Νέα Δημοκρατία 
_________________________________________________________________ 

 
 

Θήβα, 7η Νοεµβρίου 2024 

 

Α Ν Α Φ Ο Ρ Α 

 

ΠΡΟΣ: Τον Υπουργό Υποδοµών και Μεταφορών κ. Χρήστο Σταϊκούρα. 

ΘΕΜΑ: Απαγόρευση διέλευσης φορτηγών οχηµάτων άνω των 3,5 τόνων στην 

παλαιά Εθνική Οδό Αθήνας – Λαµίας. 

 

Κύριε Υπουργέ, 

Καταθέτω ως αναφορά την επισυναπτόµενη επιστολή του Επιµελητηρίου 

Βοιωτίας, σχετικά µε την απαγόρευση διέλευσης στην παλαιά Εθνική Οδό 

Αθήνας – Λαµίας, η οποία έχει δηµιουργήσει στρεβλώσεις και παράδοξα. 

Συγκεκριµένα, συντρέχει περίπτωση που το όχηµα επιτρέπεται να 

προσεγγίσει ακόµα και σε απόσταση λίγων χιλιοµέτρων την Εθνική Οδό, 

αλλά απαγορεύεται να διανύσει την απόσταση αυτή και υποχρεούται να 

επιστρέψει και να πραγµατοποιήσει µεγάλο κύκλο (π.χ. διασταύρωση 

Κορώνειας και Αγίου Γεωργίου). Επίσης, συντρέχει περίπτωση που 

απαγορεύεται η διέλευση και εντός του Δήµου της έδρας της επιχείρησης 

(π.χ. Π.Ε.Ο. Θήβας – Ελευσίνας, εντός των ορίων του Δήµου Θηβαίων). 

Παρακαλώ δε, για την απάντησή σας σύµφωνα µε το άρθρο 125 του 

Κανονισµού της Βουλής. 

Ο αναφέρων Βουλευτής 

 

 

Ελευθέριος Κτιστάκης 
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ΕΛΛΗΝΙΚΗ ΔΗΜΟΚΡΑΤΙΑ 

ΕΠΙΜΕΛΗΤΗΡΙΟ  ΒΟΙΩΤΙΑΣ 
VIOTIA  CHAMBER   OF  COMMERCE  AND  INDUSTRY 

Λ. Κουτσοπετάλου1, Λιβαδειά, Τ.Κ. 32100, • Τηλ.22610-28281, fax: 22610-21347 
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Λιβαδειά, 6/11/2024 

Αριθ. Πρωτ.: Α4/310 

 

ΠΡΟΣ :  -Υπουργό Υποδομών και Μεταφορών,  

κ. Χρήστο Σταϊκούρα. 

 

ΚΟΙΝ :  -Υφυπουργό, αρμόδιο για θέματα Μεταφορών, 

κ. Βασίλη Οικονόμου. 

-Υφυπουργό, αρμόδιο για θέματα Υποδομών  

κ. Νικόλαο Ταχιάο. 

-Περιφερειάρχη Στερεάς Ελλάδας, 

 κ. Φάνη Σπανό.  

 -Αντιπεριφερειάρχη Βοιωτίας, 

    κ. Ντασιώτη Γεώργιο. 

 -Πρόεδρο Κ.Ε.Ε.Ε,  

 κ. Ιωάννη Μασούτη. 

-Αστυνομικό Διευθυντή Βοιωτίας, 

κ. κ. Ηλία Μπακούμη. 

 

 

ΘΕΜΑ : «Απαγόρευση κυκλοφορίας φορτηγών οχημάτων στο οδικό δίκτυο της 

Βοιωτίας - επιβολή υπέρογκων προστίμων». 

 

Αξιότιμε κύριε Υπουργέ, 

Αναγκαζόμαστε να επανέλθουμε με την παρούσα επιστολή μας και να σας εκφράσουμε 

για μια ακόμη φορά, μαζί με άλλους τοπικούς και περιφερειακούς φορείς, την έντονη 

δυσαρέσκεια της τοπικής επιχειρηματικής μας κοινότητας για το απαγορευτικό καθεστώς, 

που έχει επιβληθεί στην διέλευση φορτηγών οχημάτων, άνω των 3,5 τόνων, στο παράπλευρο 

και εναλλακτικό οδικό δίκτυο των αυτοκινητοδρόμων και οδών ταχείας κυκλοφορίας. 

Ειδικά για την Βοιωτία, οφείλουμε να σημειώσουμε, ότι η σχετική απαγόρευση 

διέλευσης, που επιβλήθηκε στην παλαιά Εθνική Οδό Αθηνών-Λαμίας είναι καταστροφική, 

τόσο για τις επιχειρήσεις χερσαίων μεταφορών και logistics, όσο κυρίως για τις εμπορικές και 

παραγωγικές, που εδράζονται στον τόπο μας. 

Οι επιχειρήσεις αυτές, πολλές από τις οποίες είναι και εξαγωγικές, απομονώνονται από 

το οδικό δίκτυο της χώρας και ουσιαστικά εξοβελίζονται από το παραγωγικό γίγνεσθαι της 

χώρας. 

Χαρακτηριστική είναι μάλιστα η περίπτωση της Λιβαδειάς, όπου οι επιχειρήσεις της 

έχουν πια, ως μοναδικό σύνδεσμο, με το εξωτερικό περιβάλλον, τον κόμβο του Κάστρου, 

στην Νέα Εθνική Οδό Αθηνών-Λαμίας και δεν μπορούν να προσεγγίσουν, ούτε καν τον 

μοναδικό στην περιφερειακή ενότητα, σιδηροδρομικό εμπορευματικό σταθμό της Οινόης, 

ενώ η επικοινωνία με τις υπόλοιπες επιχειρήσεις της Βοιωτίας είναι προβληματική, ανάμεσα 

τους και η κομβική επιχείρηση της Αλουμίνιον της Ελλάδος, στα Άσπρα Σπίτια, στην οποία 

εκτελείται μεγάλος όγκος φορτοεκφορτώσεων. 
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Ως παράδειγμα, που αποδεικνύει τον παραλογισμό πτυχών της ρύθμισης είναι η 

περίπτωση της οδικής επικοινωνίας μεταξύ δυο επιχειρήσεων, όπου η μια εδράζεται στην 

Λιβαδειά και η άλλη πχ. στην ΒΙΠΕ Θίσβης. Στην περίπτωση αυτή, τα φορτηγά αυτοκίνητα 

της μιας επιχείρησης πρέπει να μεταβούν στον προορισμό τους, μέσω της Νέας Εθνικής Οδού 

Αθηνών-Λαμίας και των κόμβων του Κάστρου και της Θήβας, καλύπτοντας τελικά  

πολλαπλάσια απόσταση. Αν δεν συμμορφωθούν με αυτό τον παραλογισμό θα τους 

επιβληθούν υψηλά πρόστιμα. 

Ακόμη, η ρύθμιση αυτή επιβάλει σοβαρές δυσχέρειες στους τοπικούς οδικούς μεταφορείς 

να προσεγγίσουν τις κατοικίες τους, για την εκ του νόμου υποχρεωτική ανάπαυση τους.  

Σημειώνουμε επίσης, ότι η απόκτηση των όποιων επιτρεπόμενων άδειων διέλευσης από 

το παράπλευρο οδικό δίκτυο είναι μια εξαιρετικά γραφειοκρατική και χρονοβόρα διαδικασία, 

που δεν συνάδει με τις σύγχρονες συνθήκες άσκησης του επιχειρείν, που όλοι μας 

επιθυμούμε να ισχύουν στην χώρα μας. 

 Αξιότιμε κ. Υπουργέ, 

Οι επιχειρήσεις της χώρας μας, όπως γνωρίζετε, διεξάγουν έναν σκληρό αγώνα για την 

καθημερνή τους επιβίωση, επιχειρούν σε δύσκολες συνθήκες και δεν χρειάζεται να τις 

επιβαρύνουμε με νέα επαχθή φορτία. 

Στο πλαίσιο αυτό, σας καλούμε όπως επανεξετάσετε την πολιτική σας και άρετε την 

απαγόρευση κυκλοφορίας στην παλαιά Εθνική οδό Αθηνών-Θεσσαλονίκης με την 

παράλληλη θέσπιση ανώτατου ορίου ταχύτητας τα 60 χλμ./ώρα, η τήρηση του οποίου θα 

τηρείται αυστηρά από τις αρμόδιες αρχές και όργανα επιβολής. 

Εναλλακτικά και ως ελάχιστο διορθωτικό μέτρο, θα μπορούσατε να ορίσετε, ότι αυτή η 

προτεινόμενη άρση της απαγόρευσης να ισχύσει μόνο για τα φορτηγά οχήματα των τοπικών  

επιχειρήσεων καθώς και για αυτά των τοπικών μεταφορικών εταιριών, που εκτελούν τοπικά 

δρομολόγια. 

Συμπληρωματικά, θα σας προτείναμε όπως εξαντλήσετε τα περιθώρια για την μείωση 

του κόστους των διοδίων για τα φορτηγά οχήματα των τοπικών  επιχειρήσεων καθώς και για 

αυτά των μεταφορικών εταιριών. Ιδιαίτερη πρόνοια για μια τέτοια μείωση θα μπορούσε να 

υπάρξει για τα διερχόμενα τοπικά φορτηγά οχήματα από τον σταθμό διοδίων της Υλίκης και 

της Θήβας.  

Το Επιμελητήριο Βοιωτίας είναι στην διάθεση σας για κάθε περαιτέρω διευκρίνηση και 

συνεργασία.  

Με τιμή 

Ο Πρόεδρος 

Αγνιάδης Παναγιώτης       




